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Treść interpelacji z opisem stanu faktycznego i wynikających z niego pytań: 

Panie Prezydencie 

Panie Prezydencie, otrzymałem wiele głosów o osób 
związanych ze światem koszalińskiego sportu na temat naszych obiektów 
sportowych. Mam tu na myśli popularny „Kurnik" czyli Halę Gwardii i boisko 
żużlowe na ulicy Fałata 34. Są to obiekty które delikatnie pisząc nie spełniają 
standardów aby trenować i przeprowadzać rozgrywki. Apeluję , aby na Hali 
wymienić parkiet wraz z parkietem sali boksu oraz zabezpieczyć w następnym 
budżecie miasta na rok 2022 kwoty na Euroboisko. 
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